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Hierbij zend ik u de antwoorden op de vragen van het kamerlid Van Dam (PvdA) over de raming van de 
STER voor hogere reclame-inkomsten als gevolg van het verkrijgen van de voetbalrechten door de 
NOS. De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 2070814700. 
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Onderwerp Bijlage(n) 

Vraag lid Van Dam (P.v.d.A) 1 



blad 2/2 
 

1  
Heeft u kennisgenomen van het bericht, dat de STER verwacht 11-13 miljoen euro extra inkomsten te 
zullen verwerven dankzij de door de NOS verworven rechten om de samenvattingen van de eredivisie 
uit te mogen zenden? 
 
Ja. 
 
2 
Wanneer verwacht u een aangepaste raming te ontvangen van de STER waarin deze eerste inschatting 
nader wordt uitgewerkt en onderbouwd? 
 
De STER maakt in september 2008 ter voorbereiding op de mediabegroting 2009 een prognose van de 
te verwachten inkomsten in 2009. Dan zijn ook realisatiegegevens van de eerste helft van 2008 
beschikbaar en kan het “extra” te verwerven bedrag nauwkeuriger worden geraamd.  
 
3 
Deelt u de mening dat extra STER-inkomsten niet in de schatkist moeten verdwijnen, maar 
gereserveerd moet worden voor de Publieke Omroep? 
 
Ja. Dat is ook het geval. Eventuele extra STER-inkomsten in 2008 worden toegevoegd aan de algemene 
omroepreserve en blijven zo gereserveerd voor de Publieke Omroep. Extra geraamde inkomsten voor 
2009 worden betrokken bij de vaststelling van de voor 2009 ter beschikking staande middelen voor de 
mediabegroting van dat jaar. 
 
4 
Hebt u reeds plannen voor de besteding van de extra STER-inkomsten? 
 
Nee, er zijn nog geen plannen voor de besteding van de extra STER-inkomsten. 
 
5 
Bent u bereid in uw afweging, ten aanzien van de besteding van deze extra STER-inkomsten, de wensen 
te betrekken de Algemene Omroepreserve weer op te bouwen of geld te reserveren voor nieuwe 
innovatieve programma’s, die nu door de strenge regels van de geld-op-schema-methodiek, niet van de 
grond komen? 
 
De aanwending van de extra STER-inkomsten zal bij de mediabegrotingsbehandeling voor 2009 aan de 
orde komen. Daarbij zal ik zeker afwegen in welke mate de Algemene Omroepreserve hiermee weer 
wordt opgebouwd, danwel geld wordt toegekend voor de programmering. Daarbij zal ik ook de vraag  
van een reservering voor nieuwe innovatieve programma’s betrekken. 
 


